
w w w . F D N . I R

پرسپولیســـی ها بعد از جشـــنواره گلی که در بازی برابر الشـــارجه به راه 

انداختند و مجوز حضور در مرحله حذفی لیگ قهرمانان آســـیا را کســـب 

کردند بار دیگر مورد توجه کارشناســـان فوتبال آسیا قرار گرفته اند و همه 

از تیم یحیی گل محمدی به عنوان تیمی یاد می کنند که سابقه حضور در 

فینال لیگ قهرمانان آسیا را دارد و می تواند بار دیگر به این مرحله برسد.

ســـرخ ها اما این را خوب می دانند تیمی که قرار اســـت امروز در برابر آن 

صف آرایی کنند الشـــارجه امارات نیست؛ تیم منسجمی است که فوتبال 

را باکلاس بازی می کند و ســـرمربی اش کسی است که سال ها در بارسلونا 

توپ می زده و از تجربه بالایی برخوردار است و خیلی دوست دارد که حالا 

در قامت یک سرمربی بتواند این جام مهم آسیایی را به ویترین افتخارات 

خود اضافه کند.

برای اینکه پرسپولیس آسیایی، نفرات جدیدی که به این تیم اضافه شدند 

و همچنین حریف امروزش را در رقابت های آســـیایی مروری کرده باشیم با 

یکی از بازیکنان پیشـــین پرسپولیس دقایقی همکلام شدیم. گفت وگوی 

»فرهیختگان« با فرزاد آشوبی را در ادامه می خوانید.

در ابتدا می خواهیم مروری داشـــته باشیم بر بازی هایی که پرسپولیس در 

مرحله گروهی پشت سر گذاشت. شما این تیم را چطور دیدید و تفاوت هایی 

که آنها با حضورشان در لیگ برتر داشتند چه بود؟

بزرگ ترین تفاوتی که می توانم به آن اشـــاره کنم سیســـتم بازی این تیم بود که 

در رقابت های آســـیایی آنها با آرایش 2-4-4 به میدان رفتند و وینگرهای چپ و 

راســـت این تیم که احسان پهلوان و بشار رسن بودند آزادی عمل بیشتری را در 

زمین داشتند و با توجه به حضور 2هافبک نگه دارنده در پشت سرشان، با خیالی 

آسوده در کارهای هجومی شرکت می کردند. وحید امیری هم با اینکه در پست 

مهاجم انجام وظیفه می کرد اما او هم می توانســـت در طول و عرض حرکت کند 

و نســـبت به عیســـی آل کثیر که مهاجم هدف این تیم بود آزادی عمل بیشتری 

داشت. در این سبک بازی پرسپولیس نیاز مبرمی به مدافعان تخصصی کناری 

دارد که بتوانند به بالا بازی کردن پرسپولیس کمک کنند.

درخصوص هافبک دفاعی یا همان هافبک های بازدارنده، پرسپولیس در 

این بازی ها زوج های مختلفی را امتحان کرده است. به نظر شما کدام زوج 

بیشتر به کار پرسپولیس می آید؟

از نظر من حضور 2هافبک بازدارنده و مخرب به کار پرسپولیس نمی آید؛ چراکه 

آنها نیاز به بازی سازی از قلب خط هافبک دارند و بازیکنی مثل احمد نوراللهی که 

توانایی ارسال پاس های خطرناک به عمق دفاع حریف را دارد و می تواند در موج 

دوم حمله به تیمش کمک کند حضورش در زمین خیلی به کار تیم می آید و حالا 

برای نفر دوم یحیی می تواند از سرلک یا کامیابی نیا درکنار نوراللهی استفاده کند.

شـــما خریدهای جدید پرسپولیس را موفق می دانید یا اینکه بر این باورید 

این تیم نقل وانتقالات خوبی را پشت سر نگذاشته است؟

بـا توجـه بـه عملکـرد ایـن تیـم در بازی هـای گذشـته مـن فکر می کنم کـه یحیی 

گل محمـدی خریدهـای خوبـی در نقل وانتقـالات داشـته و آنهـا توانسـته اند 

انتظـارات را بـرآورده کننـد، البتـه نظـر مـن بـر ایـن اسـت کـه امـروز نمی توانیـم 

به صورت تمام و کمال خریدهای پرسـپولیس را آنالیز کنیم و باید زمان بیشـتری 

بـه آنهـا بدهیـم تـا بتوانند خودشـان را بیشـتر نشـان دهند. بازی هـای لیگ برتر 

هـم بسـیار مهـم اسـت؛ چراکـه حفـظ انگیـزه فعلی و ارائـه همین کیفیتـی که در 

بازی هـای آسـیایی از خـود بـه نمایـش گذاشـته اند هـم مهـم اسـت و اگـر آنهـا 

بتواننـد همیـن رونـد خـوب و کم نوسـان را از خـود ارائـه دهنـد می شـود نمـره 

قبولـی بـه خریدهای پرسـپولیس داد.

خیلی ها بر این باورند که پرسپولیس در برابر الدوحیل محتاط بازی کرد و 

ترس از دست دادن امتیاز در این بازی حساس و کشیده شدن کار صعود 

به روز آخر ســـرخ ها را ترسانده بود وگرنه آنها می توانستند نتیجه بهتری 

به دست بیاورند.

من واقعا از این تحلیل ها تعجب می کنم. پرســـپولیس از الدوحیل ترسیده بود؟ 

چرا باید از این تیم می ترســـید؟ از نظر من اگر تیمی قرار بود در این بازی جانب 

احتیاط را رعایت کند آن تیم الدوحیل بود. اگر پرسپولیس نتوانست مقابل تیم 

قطری موفق شود به این دلیل بود که این تیم هافبک طراح در بازی اش نداشت 

و هافبک های وســـط این تیم توانایی ارسال پاس های کلیدی را نداشتند. البته 

هر 2تیم در این بازی با احتیاط بازی می کردند و می دیدیم که بعد از، از دست 

رفتن توپ خیلی با ســـرعت به دفاع بازمی گشـــتند. در این مدل بازی ها تیم ها 

باید از چند ثانیه طلایی برای برتری در زمین استفاده کنند و با بالاترین سرعت 

و کمترین ضربه به توپ خودشـــان را به دروازه حریف برســـانند. همان کاری که 

الدوحیل کرد و بازی را برد.

یعنی شـــما معتقدید نبود نواللهی در زمین عامل شکست پرسپولیس در 

این بازی بود؟

خب قطعا یکی از مهم ترین مشـــکلات پرســـپولیس در این بازی نداشـــتن یک 

بازیکن طراح با دید بالا برای ارســـال های خوب و دقیق و اضافه شـــدن به موج 

دوم حمله بود. با توجه به اینکه پرســـپولیس بازی مالکانه را در دســـتورکار قرار 

می دهد، اســـتفاده از یک بازیکن که بتواند در این شـــرایط با پاس های کلیدی 

تیمش را در فرصت گلزنی قرار دهد بســـیار مهم و حیاتی اســـت. البته این را هم 

اضافه کنم که نبود ســـعید آقایی در جناح چپ خط دفاعی در این بازی بســـیار 

به ضرر پرسپولیس تمام شد چراکه شجاع خلیل زاده ذاتا یک مدافع چپ نیست و 

تخصص بازی در این پست را ندارد و همین موضوع باعث شده بود آنها در حمله 

از این جناح دچار مشکل باشند.

السد را در این بازی ها چطور ارزیابی کردید. به خصوص که آنها یک دیدار 

هم با ســـپاهان برگزار کردند و اتفاقا نتیجه را هم به این نماینده کشورمان 

واگذار کردند.

السد و تفکرات سرمربی اش یک تیم بسیار خطرناک است. اگر بخواهیم شرایط 

السد را در بازی با سپاهان در نظر بگیریم عقل سلیم حکم می کرد آنها با ترکیبی 

از تمام نفرات اصلی شان پا به میدان بگذارند اما آنها دست به کار بزرگی زدند و 

نشان دادند برایشان اصلا اهمیتی ندارد که با تیم اول گروه  Cبازی کنند یا تیم 

دومش و همین موضوع قدرت آنها و اعتمادبه نفس بالایشـــان را نشان می دهد. 

وقتی یک ســـرمربی به اســـتراحت بازیکنانش بیشـــتر از صدرنشینی اهمیت 

می دهد یعنی یک شـــجاعت عجیبی پشت تفکرات سرمربی اش خوابیده است 

که همین می تواند برای پرسپولیس و هر حریف دیگری خطرناک باشد. به نظرم 

پرســـپولیس باید در بازی امروز به شدت هوشیار باشد و از نفرات مهم تیم السد 

مثـــل بونجاح، اکرم عفیف و... با یک دفاع تیمی مراقبت کرده و آنها را از جریان 

بازی خارج کند چراکه این نفرات اگر کوچک ترین موقعیتی پیدا کنند می توانند 

خیلی خطرناک باشند.

از نظر شـــما این السدی که شـــما در بازی های ACL2020  دیده اید قابل 

مقایسه با تیمی است که پرسپولیس برانکو حذفش کرد؟

از نظـــر من اصلا نمی توانیم این تیم را با آن تیم مقایســـه کنیم. امروز می بینیم 

تفکرات ژاوی در السد کاملا حکمفرما شده و بازیکنان آن چه با توپ و چه بدون 

تـــوپ فوتبال روانی را از خود ارائه می دهنـــد و زمانی که توپ را حمل می کنند 

سرعت بسیار زیادی دارند و از همه اینها مهم تر اینکه السد به شدت تیم مرموز و 

غیرقابل پیش بینی اســـت. آنها برای رسیدن به دروازه حریف راه های بی شماری 

دارند و ســـرعت انتقال توپ از دفاع به حمله شان فوق العاده است. پرسپولیس 

بـــرای مقابلـــه با این تیم باید فاصله بین خطوط خود را حفظ کند و فضایی برای 

مانور دراختیار بازیکنان السد قرار ندهد.

به عنوان آخرین ســـوال شـــما اگـــر بخواهید یک برگ برنـــده برای عبور 

پرســـپولیس از این مرحله معرفی کنید به چه مورد یا چه کســـی اشـــاره 

می کنید؟

من فکر می کنم برگ برنده پرســـپولیس در این بـــازی قطعا یحیی گل محمدی 

است و تنها با ایده های این مربی است که پرسپولیس می تواند از سد السد عبور 

کند. پرسپولیس یک تیم کامل است که مجموعه ای از بازیکنان خوب و توانمند 

را دراختیـــار دارد و برای برتـــری در میدان آنها تنها یک رهبر خوب می خواهند. 

گل محمدی تا اینجای کار نشـــان داده که توانایی بالایی در اداره پرســـپولیس 

دارد و امیدواریم تصمیمات او در بازی برابر الســـد هم کارگشـــا باشد و آنها تیم 

پیروز بازی امروز باشند.
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فرزاد آشوبی در گفت وگو با »فرهیختگان«: پرسپولیس به نوراللهی در زمین نیاز دارد

تیم ژاوی مرموز و برگ برنده قرمزها گل محمدی است
آرش محمدی
روزنامهنگار

پرسپولیس-السد

پرسپولیس با بهترین تیم لیگ قهرمانان بازی دارد

گلمحمدی:مافقطیکستارهداریم

تیـم فوتبـال پرسـپولیس در مرحلـه یک هشـتم نهایـی لیـگ قهرمانـان 

آسـیا سـاعت 17:10 امـروز بـه مصـاف تیـم السـد قطـر خواهـد رفـت. 

یحیی گل محمدی، سـرمربی پرسـپولیس در نشسـت خبری قبل از این 

بـازی گفـت: »بـا بهتریـن و قوی تریـن تیم هـای این مسـابقات باید بازی 

 کنیـم. بـا مربـی خوبـی کـه دارند یکـی از مدعیان کسـب جام هسـتند. 

مـا بـا عملکـرد خوب مـان در بازی هـای قبلـی توانایی هـای خودمـان 

را نشـان دادیـم و یـک سـتاره داریـم کـه آن هـم تیـم پرسـپولیس اسـت. 

تیـم حریـف سـتاره های خیلـی زیـادی دارد و می تواند خطرسـاز باشـد. 

در چنـد بـازی اخیـر نشـان دادیـم تیمـی بـه معنـای واقعـی هسـتیم. 

کار سـختی مقابـل السـد داریـم و بایـد تمرکـز زیـادی داشـته باشـیم تـا 

سـتاره های حریـف را مهـار کنیـم. لازم اسـت از فرصت هـای خودمـان 

خـوب اسـتفاده کنیـم و مثـل بـازی قبـل عملکرد خوبی داشـته باشـیم. 

بـه بازیکنانـم خیلـی امیـدوارم. اگـر بـاور بـه بـرد داشـته باشـیم مطمئنا 

ایـن اتفـاق خواهـد افتاد.« 

وی افـزود: »آنهـا در خطـوط مختلـف بازیکنـان خیلـی خـوب و مربـی 

باهوشـی دارنـد و ایـن کار را بـرای همـه سـخت می کنـد. بـه هـر حال ما 

هم پرسـپولیس هسـتیم و هدف هایی را برای خودمان تعیین کرده ایم. 

بـرای اهـداف خودمـان حاضریـم وفـاداری کنیـم. حاضریـم فـداکاری 

کنیـم و از جـان خودمـان هـم بگذریم تـا باعث افتخار هواداران باشـیم. 

می دانیـم آنهـا منتظـر نتیجـه بـازی و خبرهای خوب از جانـب بازیکنان 

مـا هسـتند. بعضی هـا بـاور نکردنـد کـه چنـد بازیکـن بـا مصدومیـت و 

یـک نفـر بـا شکسـتگی پـا بـازی کـرد. بچه هـا از جـان مایـه می گذارند. 

بازیکنانـم بـه زور دارو بـازی می کننـد. پرسـپولیس همیشـه بـه تیمـی 

تهاجمـی معـروف اسـت. ایـن بـازی هـم بـه همیـن شـکل خواهـد بود. 

از بازیکنـان خواسـته ام هرگـز عطـش گلزنـی آنهـا کـم نشـود. السـد در 

بـازی قبلـی بـه بازیکنـان خـود اسـتراحت داده اسـت. شـرایط خوبـی 

دارنـد. امیـدوار هسـتیم عملکـردی که جلوی الشـارجه داشـتیم مقابل 

السـد هم داشـته باشـیم.« 

پرشورترین مسابقاتم در آسیا مقابل ایرانی ها بوده

ژاوی:بازیباپرسپولیسیکفینالاست

ژاوی هرناندس، ســـرمربی اسپانیایی تیم الســـد قطر درحالی مقابل 

پرســـپولیس قرار می گیرد که تجربه های تلخ و شـــیرین زیادی از تقابل 

با این تیم دارد. ناکامی در صعود به فینال آســـیا تا شکســـت در آخرین 

بازی دوران فوتبال که همگی مقابل پرســـپولیس بودند. او حالا دوباره 

یک بازی جدید را در برابر ســـرخ های ایران تجربه خواهد کرد. ژاوی در 

نشستی خبری درباره این بازی گفت: »برای رسیدن به پیروزی و صعود 

به مرحله یک چهارم نهایی بسیار هیجان زده هستیم. با پرسپولیس بازی 

داریم که بهترین تیم ایران اســـت و می دانیم یک بازی سخت و دشوار 

برای ما خواهد بود که برای ما شـــبیه به یک فینال است. برای پیروزی 

باید کنترل شده و با اشتیاق زیاد بازی کنیم و امیدوارم که با ارائه بهترین 

بازی خود در زمین به آن برســـیم. در بازی قبلی مقابل سپاهان اولویت 

ما استراحت به برخی از بازیکنان بود تا آنها را با اطمینان برای این بازی 

در اختیار داشـــته باشیم. پرسپولیس برای ما حریفی قدرتمند و دشوار 

خواهد بود و در این بازی باید ســـعی کنیم، مالکیت توپ و کنترل بازی 

را در دست داشته باشیم. باید در اوج آمادگی خود حضور داشته باشیم 

و این مهم ترین نکته است.« 

وی با اشـــاره به مســـابقاتی که مقابل ایرانی ها انجام داده تاکید کرد: 

»پرشورترین مسابقاتی که در طول زندگی حرفه ای خود دیده ام، همیشه 

مقابل تیم های ایرانی ازجمله پرسپولیس بوده است. این را به بازیکنانم 

گفته ام که آنها همیشه با شوروشوق زیاد بازی می کنند، به همین دلیل 

ما هم باید بسیار پرشور باشیم، چون این یک فینال است.« 

گزارش

بعد از ناکامی در مذاکره برای بازگرداندن استراماچونی سرمربی سابق ایتالیایی 

اســـتقلال مدیران و مسئولان این باشـــگاه به سرعت مذاکرات با الکساندر نوری 

سرمربی دورگه ایرانی آلمانی را که سابقه هدایت تیم های مطرحی در بوندس لیگا 

مثل وردربرمن و هرتابرلین آلمان را دارد، آغاز کردند تا بلکه بعد از منتفی شدن حضور 

سرمربی ایتالیایی حداقل یک نام در حد و اندازه های استراماچونی سرمربیگری 

استقلال را عهده دار شده و برای فصل آینده روی نیمکت هدایت این تیم بنشیند. 

از همان شـــبی که باشگاه اســـتقلال در بیانیه ای رســـمی اعلام کرد بازگشت 

استراماچونی به ایران کاملا منتفی شده مذاکرات با نوری نیز آغاز شد تا جایی که 

نماینده این سرمربی برای مذاکرات حضوری با مسئولان باشگاه استقلال به سرعت 

وارد تهران شد. این درحالی بود که بعد از صحبت های اولیه بین طرفین و قبل از 

آغاز مذاکرات حضوری، الکس در یک استوری در پیج شخصی خود در اینستاگرام 

و بعد از مدت ها به زبان فارسی برای علاقه مندانش آرزوی موفقیت کرد و درنهایت 

این ویدئو را که در شهر برلین ضبط می کرد با جمله به امید دیدار به پایان رساند تا 

این شائبه تقویت شود که او این پیام را بعد از تمایل باشگاه استقلال برای به خدمت 

گرفتن وی و برای اینکه حسن نیتش را نشان بدهد به زبان فارسی منتشر کرده است. 

هرچند همان زمانی که باشگاه استقلال همچنان با اسم استراماچونی بازی می کرد 

برای اولین بار نام نوری مطرح شد هواداران تیم ایرانی در پیج این سرمربی دورگه 

صحبت های ناپسندی را علیه وی مطرح کردند، اما الکساندر نوری در گفت وگوی 

خود با »فرهیختگان« با ذکر این جمله که »به احساس هواداران استقلال احترام 

می گذارم« درواقع به نوعی پیش زمینه های مذاکره با این باشـــگاه ایرانی را فراهم 

کرد، اما طبق آن چیزی که در ادامه گزارش می آید به نظر می رسد این مذاکرات 

ختم به خیر نشده و به بن بست رسیده باشد. 

تکرارتاریخ

نماینده الکســـاندر نوری به محض ورود به تهران در جلســـه ای در هتل آزادی 

با نمایندگان باشـــگاه استقلال شرکت کرد تا مذاکرات به صورت رسمی برای 

سپردن سکان هدایت آبی پوشان به نوری آغاز شود. برهمین اساس طبق ادعای 

رســـانه ها و نزدیکان به باشگاه، امید اصلی استقلالی ها برای فصل بیستم به 

این ســـرمربی دورگه بود و جالب اینکه این امیدواری تا همین چند روز پیش 

نیز ادامه دار بوده و با وجود اینکه نوری صراحتا اعلام کرده بود با شـــرایطی که 

باشگاه ایرانی دارد نمی تواند این همکاری را آغاز کند، اما مسئولان استقلال 

نه تنها امید خود را حفظ کرده بلکه در رسانه ها نیز به صورت غیرعلنی این امید 

را نزد هواداران هم زنده نگه داشتند تا در کوران رقابت های لیگ قهرمانان آسیا 

و در آنجایی که کادر فنی این تیم و بازیکنانش بیشـــتر از هر زمان دیگری به 

آرامش نیاز داشتند، این بار از طریق نام الکساندر نوری به نوعی فضای ذهنی 

اردونشـــینان اســـتقلال در دوحه قطر به هم بریزد و جالب اینکه انگار در این 

زمینه و تنها طی حدود یک ماه تاریخ برای این باشـــگاه تکرار شد و همان طور 

که با آوردن نام اســـتراماچونی به نوعی جام حذفی از این تیم گرفته شد حالا 

بدون درس گرفتن از این ماجرا این بار با رســـمی کردن مذاکرات با نوری قدم 

دیگری برای به هم ریختن وضعیت روحی، روانی مربیان و بازیکنان تیم آن هم 

در کوران لیگ قهرمانان برداشته شد!

۱۴بهیک

نکته قابل توجه در مذاکرات بین باشگاه استقلال و نماینده نوری حضور پرشمار 

و پرتعداد استقلالی ها در جلسه فوق در هتل آزادی بود. درحالی که طبق اصول 

و قواعد مذاکرات این چنینی حداکثر تا 4 نفر از عوامل باشگاه ازجمله مدیرعامل، 

معاون نقل وانتقالات و نهایتا مدیر اقتصادی یا نماینده اسپانسر در جلسه حضور 

پیدا می کنند اما در جلســـه مذاکره با نماینده نوری حدود 14 نفر از مســـئولان 

رسمی و غیررسمی باشگاه در مذاکرات حضور پیدا کردند و همین آشفته بازار و 

برهم خوردن قواعد اولیه برای مذاکره به نوعی برخی بی نظمی ها را ایجاد کرد و 

تقریبا مشکلاتی را هم به وجود آورد. 

نکته قابل توجه اینکه به جز سعادتمند و نوروزی معاون اقتصادی باشگاه چند تن از 

اعضای مرتبط با باشگاه استقلال به همراه آرش برهانی که در فصل نقل وانتقالات 

به عنوان مشاور غیررسمی مدیرعامل وی را کمک می کرد در این جلسه حاضر شدند. 

نوریمنتفیشد

در ادامه و طی روزهای بعد هرچه که از زمان جلسه فوق سپری می شد شرایط برای 

بازگشت نوری به تهران سخت تر شده و درنهایت هم خبرنگار »فرهیختگان« کسب 

اطلاع کرد که سرمربیگری او در استقلال منتفی است، البته از همان ابتدا هم با 

وجود آنکه طرفین در بسیاری از مسائل به توافق رسیده بودند اما برخی مساله های 

بنیادی مثل دستمزد ریالی یا ارزی 

و نحوه و زمان پرداخت همچنان در 

مذاکرات لاینحل مانده و درنهایت 

هم برخی اشکالات فنی و در کل فراهم 

نبودن زمینه های حرفه ای در باشگاه استقلال این کار 

را تا جایی پیش برد که درنهایت ســـبب شـــد تا نوری به درخواست 

استقلالی ها پاسخ منفی بدهد. 

با این حال تا همین یکی دو روز اخیر برخی مسئولان استقلال در جلسات 

خودمانی و در صحبت با بعضی خبرنگاران از امیدواری زیادی برای آمدن 

نوری به تهران صحبت می کنند و این درحالی اســـت که به نظر می رسد 

فقط یک طرف ماجرا یعنی باشگاه استقلال با این انتقال موافق است و 

در طرف دیگر، سرمربی دورگه به نظر ظاهرا تمایلی برای حضور در تهران 

نشان نداده است. 

سپاهانشایعهبود

طی همین مدت درحالی که استقلالی ها درحال مذاکره با نوری بودند این طور 

خبر رســـید که نوری از چند باشـــگاه متمول دیگر ازجمله تراکتور و سپاهان نیز 

پیشنهاد همکاری دریافت کرده و در صورتی که پاسخ او به استقلال منفی باشد 

مذاکرات رســـمی این باشگاه ها با ســـرمربی سابق هرتابرلین و دستیار کلینزمن 

آغاز خواهد شد. با این حال و بعد از انتخاب علیرضا منصوریان به عنوان سرمربی 

تراکتور و از سوی دیگر محرم نویدکیا به عنوان هدایتگر تیم اصفهانی این موضوع 

تا حد زیادی رنگ باخته و مشخص شد این اتفاق شایعه ای بیش نبوده هرچند بعد 

از ناکامی در آســـیا یک بار دیگر نام الکساندر نوری برای نیمکت سپاهان مطرح 

شـــد اما طی صحبت های برخی مسئولان این باشگاه با خبرنگار »فرهیختگان« 

یـــک بار دیگر آنها تاکید کردند که چنین موضوعی صحت ندارد و فقط به عنوان 

شایعه مطرح شده است. 

نامجومدعیاصلی

بعد از اینکه اســـتقلال موفق شد الاهلی را شکست داده و به 

جمع 1۶ تیم برتر آسیا برسد برخی اخبار حکایت از آن داشت که 

مذاکرات برای باقی ماندن مجید نامجومطلق به عنوان سرمربی 

در فصل ادامه داشـــته و گزینه اصلی سرمربیگری این 

تیم در فصل بیستم لیگ برتر است. ظاهرا مدیران 

باشگاه به این نتیجه رسیدند که اگر استقلال 

به یک موفقیت نسبی در لیگ قهرمانان آسیا 

در دوره جاری دست پیدا کند نامجومطلق 

را به عنوان سرمربی ابقا کنند و در غیر این 

صورت مذاکرات با سایر گزینه های ایرانی 

پیش خواهد رفت و این درحالی است که 

گفته می شود برخی مربیان استقلالی که 

در لیگ برتر صاحب تیم هســـتند بندی در 

قراردادشان دارند که در صورت دریافت پیشنهاد 

از استقلال بتوانند به این تیم ملحق شوند. 

»فرهیختگان« گزارش می دهد؛ نامجومطلق گزینه اول و مشروط، مربیان استقلالی در نوبت

بعد از استراماچونی، نوری هم منتفی شد محمدرضا حاجی عبدالرزاق
روزنامهنگار


